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El cap de Govern, Jaume
Bartumeu, va assegurar
que confia que «d’aquí a
unes setmanes» es pugui
presentar el document en
el qual treballa l’Executiu
per avançar en l’acosta-
ment cap a la Unió Europea
(UE). Bartumeu va fer l’a-
nunci ahir durant la visita
que va realitzar a les ofici-
nes centrals de la Duana. El
cap de Govern es va mos-
trar satisfet «de veure que
la responsabilitat amb què
s’assumia la gestió de l’a-
cord duaner s’està re-
forçant», i va comentar que
la duana és una «peça es-
sencial» en la proposta
d’ampliació d’aquest acord
duaner. Finalment, Bartu-

meu va dir que les instal·la-
cions frontereres pel cantó
francès «estan molt bé» i
per l’espanyol va recordar
que s’han renovat fa relati-
vament poc. De totes ma-
neres, va reconèixer que
s’han de fer adaptacions,

de les quals el Ministeri d’In-
terior «se n’està ocupant».
El Govern fa temps que

prepara una ampliació de
l’acord duaner amb la Unió
Europea, que va entrar en
vigor l’1 de juliol del 1991.
La Duana, segons Bartu-

meu, és «una peça essen-
cial» en aquest treball per
ampliar l’acord i per «acos-
tar-nos més a un acord
d’associació». També va dir
que els edificis fronterers
estan bé, tot i que va re-
conèixer que s’han d’adap-

tar seguint les demandes
del cos.
Per la seva banda, el di-

rector adjunt del Cos de
Duaners, Jordi Jané, es va
mostrar satisfet per la de-
ferència mostrada per Bar-
tumeu en visitar les
instal·lacions i preocupar-se
pel dia a dia de la Duana.
Durant la reunió que van
mantenir, els duaners van
informar també al cap de
Govern de les problemàti-
ques de la rutina del cos i
dels projectes en els quals
treballen. Així, per exemple,
ahir mateix es va iniciar una
taula de treball que mirarà
d’homogeneïtzar els torns
de feina dels duaners. Les
conclusions d’aquesta taula
les haurà d’aprovar poste-
riorment l’Executiu abans
que es posin en pràctica.
Pel que fa a velles reivin-

dicacions del col·lectiu, Ja-
né va comentar que la pro-
blemàtica relativa a la
coloració del carburant
domèstic ja va ser resolta
amb la contractació d’una
empresa per fer aquesta
tasca, un contracte que
s’ha renovat. 

El Govern presentarà en breu un document
per avançar en l’acostament a la Unió Europea

El cap de Govern, Jau-
me Bartumeu, va afir-
mar que el Govern
presentarà un docu-
ment per avançar en
la relació amb la UE.

El líder de l’Executiu, Jaume Bartumeu, va precisar que estarà enllestit en unes setmanes

També va dir que els edificis de la Duana s’han d’adaptar seguint les demandes del cos
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Bartumeu va visitar totes les instal·lacions de la Duana i va saludar els agents presents.
ANA

El Fòrum Nacional de la Jo-
ventut d'Andorra (FNJA) ha
engegat la seva primera
campanya sobre salut afec-

tiva i sexual adreçada al
col·lectiu dels joves entre
16 i 29 anys. La campanya,
que porta per nom Preser-
va’t té per objectiu contri-
buir a la promoció de la sa-
lut afectiva i sexual dels
joves, informar i facilitar ei-
nes perquè el jovent pugui

desenvolupar habilitats per
afrontar situacions amb el
màxim d’informació possi-
ble. 
La primera de les accions

va consistir en el reparti-
ment de preservatius i pam-
flets informatius durant la
celebració de l’Andorra
Sound Festival, que va aple-
gar 3.500 persones. La
campanya seguirà amb la
distribució de preservatius
en festes i punts d’informa-
ció juvenil i el repartiment
de díptics i xapes als cen-
tres educatius.

L’FNJA fa una campanya
sobre la salut sexual
La primera acció va consistir en el
repartiment de preservatius i pamflets
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La presidenta del FNJA, Thaïs Zapata.


